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STYRKER (fortrinn, identitet, hva er vi kjent for, positivt) 

 kulturtilbudet i kommunen er veldig bra 

 det er mange aktiviteter som en kan delta på 

 Hammerfest har mange engasjerte ungdommer og som uttaler seg / har menginger – og et aktivt 

ungdomsråd 

 Et bra kommunalt budsjett for ungdomsaktiviteter 

 Gode skoler  - PC til alle 10.klasser 

 Gratis frukt i skolen 

 Vi bor nært naturen 

 Kort pollensesong 

 Mange fine stier ute i naturen 

 Flotte hytter på Tyven og Storfjellet, og flere gapahuker som vi kan samles i 

 Flott med skole og barnehage i Forsøl 

 Turistattraksjoner; Meridianstøtta, isbjørnportalen, midnattsol, Forsøl tettsted, fiskehjellene, 

hurtigruta, bypreg med butikker i sentrum 

 Kjent for olje og gass – og Alf! og dårlig vær  

 Nye skole og barnehage i Kvalsund er flott 

 Veien i Kvalsund er ordnet 

 

UTFORDRINGER (svakheter, ytre og indre trusler, negativt, det vi må løse eller forbedre) 

 Brøytingen ikke god nok 

 Busstilbudet er ikke godt nok, og prisene for høye 



 Bussene er upresise; noen ganger veldig forsinket, eller kommer ikke 

 Fraflytting er en trussel 

 Avhengighet av olje og gassindustri 

 Hat /krangel/hets/mye negative ytringer på sosiale media 

 Fotball bra, men andre idretter kommer i skyggen 

 Dårlige veier, spesielt i distriktet 

 Vanskelig og dyrt for ungdommer å få leid lokaler til foreningsarbeid 

 Russen får ikke leid lokaler 

 Ungdom under 18 år har vanskeligheter med å finne sommerjobb/jobb -  jobber for 16-18 år utlyses, 

men de fleste som får jobb er 18 år 

 Utestedene har ikke så godt mattilbud til vegetarianere/ veganere 

 Ventilasjonen på mange av skolene er for dårlig – kaldt om vinteren og varmt om sommeren 

 Vegen mellom Hammerfest og Kvalsund ofte stengt – bør utbedres 

 Distriktstedene blir i flere tilfeller glemt 

 Veiene stygge/ødelagte pga fiberleggingen 

 Bra med en flerkulturell kommune, man blir bedre kjent med folk fra andre kulturer 

  

  

 

MULIGHETER (løsninger, fremtidsbilder, scenarioer) 

 Potensiale til bedre kollektivtransport 

 Equinor besøker skolene ofte, men ungdommene vil ha besøk av flere næringer / tjenester 

 Tro på befolkningsvekst i Kvalsund p.g.a. ny barnehage og skole, og Nussir 

 Utbedring av veiene i distriktet  

 Et bedre kollektivtilbud 

 Stimulere til/ oppfordre folk til å sykle/ gå mer 

 Flere ladere til el.biler 

 Flere uorganiserte aktiviteter, deriblant skøyteis 

 Fraflytting fra distriktene kan være et fremtidsbilde med all sentraliseringen 

 Coronatiden har ført til færre bedrifter- hvordan vil det utvikle seg videre? 

 Vil bedriftene klare seg? 

 Vil kanskje skolene bli annerledes, - mer tilpasset og varierte i tilbudet? 

 Skolen er viktig for det sosiale / psykososiale blant barn og unge og trygghet 

 For noen er skolen det eneste trygge stedet 

 Har erfart at skolehelsetjenesten er veldig viktig 

 Hvis vi får dårligere økonomi; livskvaliteten synker med flere misfornøyde eldre og unge 

 I en nedgangstid vil vi også opplever positive forhold som bl.a. mer dugnadsånd, kreativitet, færre 

biler og kanskje flere fornøyde 

 

 

 

 

 

 


